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Förening: Kårsta Samfällighetsförening 
Datum: 2017-04-05 
Plats och ort: Skogalunds Café & Design, Örebro 
Protokollnummer: 2017-001 
 
 
 
 
 
 

§ 1. Stämmans öppnande 
I ordförande Carl-Henric Nilssons frånvaro så förklarar Marcus Israelsson årets stämma som öppnat och 
hälsade alla välkomna. 

§ 2. Val av ordförande och sekreterare för stämman 
Marcus Israelsson valdes till både ordförande och sekreterare 

§ 3. Val av två justeringsmän 
Johan Andersen och Arne Bergkvist  

§ 4. Styrelsens och revisorernas berättelse 
Styrelsens verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2016 lästes upp av ordförande. Se bilaga 1. 
Revisorernas berättelse för räkenskapsåret 2016 lästes upp av ordförande. Revisionen är utförd av Cristina 
Westberg och Torbjörn Johansson. Se bilaga 2. 

Mötet godkände berättelserna och de lades till handlingarna 

§ 5. Ansvarsfrihet för styrelsen 
Styrelsen beviljades ansvarsfrihet av mötesdeltagarna för 2016 års förvaltning. 

§ 6. Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmar 
Efter förslag från sittande styrelse så tar årsmötet beslutet att det ska tas fram en bestämmelse som säger                  
att nya vägar som ansluter till det asfalterade vägsystemet ska asfalteras, på fastighetsägarens bekostnad, 1               
meter in mot vägsystemet. Den nya styrelsen ges i uppdrag att formulera en policy. 

§ 7. Ersättning till styrelsen och revisorer  
Kassör och ordförande (2x2000kr) 4000 kr. 
Sekreterare 1000 kr. 
Revisorerna (2x500kr) 1000 kr. 
---------------------------------------------------------------------- 
Totalt 6000 kr. 

Vid arbeten utgår vanlig timersättning. 
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§ 8. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd 
Anneli Karlsson läste upp budgetförslaget 2017 för kommande verksamhetsår samt resultatet för 2016.             
Styrelsen föreslår att årsavgifterna för GA1 och GA7 bibehålls 230kr respektive 280kr per andel och år, vilket                 
godkändes av mötet. 

§ 9. Fastställande av timpriser för nedlagt arbete enligt KPI (Konsumentprisindex) 
Styrelsens förslag att 2017 års timpris ska ligga oförändrat mot 2016 på 222 kr godkändes av mötet. 

§ 10. Val av styrelseledamöter och styrelsesuppleanter 
Årsmötet valde, enligt valberedningens förslag, följande styrelse: 

Styrelseledamot Carl-Henric Nilsson, omval på 2 år,  
Styrelseledamot Marcus Israelsson omval 2 år 

Styrelseledamot Magnus Pålsson omval 2 år 

Styrelseledamot Anneli Karlsson omval 1 år 

Styrelseledamot Bengt Eriksson, kvarstående 1 år,  

Styrelsesuppleant Raymond Karlsson omval på 1 år,  

Styrelsesuppleant Stig Gustavsson omval på 1 år, 

Styrelsen konstituerar sig själv på samtliga poster förutom ordförande. 

§ 11. Val av styrelseordförande (1 år) 
Carl-Henric Nilsson. 

§ 12. Val av revisorer och revisorssuppleanter  
Sittande revisor, Torbjörn Johansson har 1 år kvar 

Omval av sittande revisor, Christina Westberg, på 1 år. 
Omval av sittande revisorssuppleant, Krister Ekberg på 1 år. 

§ 13. Val av valberedning (1 år) 
Omval av sittande valberedare Johan Andersen på 1 år. 
Omval av sittande valberedare Krister Ekberg på 1 år. 

§ 14. Övriga frågor 
1. När hävs 4-tons begränsningen? 

 -Imorgon, den 6 april. 
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2. Kommer det att ske någon kantskärning under året? 

-Kantskärning sker under året 

3. Kommer det ske någon grusning av vägar? 

- Kommer att ske under våren, grus är beställt. Styrelsen vill också tillägga att grus var beställt redan förra 

våren, men entreprenören la aldrig ut något. 

4. Bron vid lutabäcken 

-Vad ska göras med andra bron vid lutabäcken? Det borde räcka att blästra och betongspruta. Den är inte 

så dålig så att det blir maxvikt på den. 

5. Grannsamverkan 

-Det finns grannsamverkan i yxstabacken och björkvalla backe. Om man vill sprida det längre norrut så är 

träffarna och samverkan väldigt bra. Det är flera som sett bilar som ser misstänksamma ut. Polisen 

uppskattar arbetet. 

§ 15. Meddelande av plats där stämmoprotokollet finns tillgängligt 
Ordföranden meddelade att stämmoprotokollet kommer att sättas upp på anslagstavlorna i området samt på 
hemsidan www.karstasff.se. 

§ 16. Mötets avslutande 
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade årsmötet som avslutat. 

 

 

--------------------------------------------- 

Sekreterare/ Marcus Israelsson 

 

 

--------------------------------------------- 

Justerare/ Johan Andersen 

 

 

--------------------------------------------- 

Justerare/ Arne Bergqvist 

 

 
 


